
Folketingets Sundhedsudvalg har den 29. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 717 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 717:
’’Kan ministeren oplyse, hvor lang ventetiden er til en allergilæge, og mener 
ministeren at ventetiden er tilfredsstillende?”

Svar:
Jeg kan oplyse, at udredning og behandling af allergi ikke varetages af ét spe-
ciale, men af flere specialer bl.a. pædiatri, lungemedicin og dermatologi. 

Jeg kan endvidere oplyse, at ventetiden på behandling i speciallægepraksis på 
nuværende tidspunkt ikke er offentlig tilgængelig. Det er derfor ikke muligt at 
oplyse ventetiden for udredning og behandling af allergi. 

Afslutningsvis kan jeg nævne, at Regionernes Lønnings- og Takstnævn og 
Foreningen af Praktiserende Speciallæger har nedsat en arbejdsgruppe, der 
arbejder på, at ventetider på udvalgte diagnoser fremover kan offentliggøres 
via Sundhed.dk. Arbejdsgruppen forventes at afslutte sit arbejde inden årets 
udgang. 
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